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Биография: The Spaceship

The Spaceship!  - техно и минимальная группа из Одессы (Украина), была создана в 2008 двумя диджеями из Одессы Andrey Bordovsky и Denis Momot.
  Только в течение однго года они достигли больших результатов. Они играли со многими популярными ди-джеями из Украины, России и оЕвропы : Will Bailey (Великобритания), Luke Dzierzek aka DZI (Великобритания), Alex Kenji (Италия) и т.д. 
  И в декабре 2008 вышел их первый релиз на Simplex Records. Еа даный момент у них есть много планов показать и доказать, что у Украины есть много талантливых молодых артистов. На даный момент они являются членами двух испанских лейблов : Simplex Records (Испания), Suara Label (Испания).
Биография: Денис Момот

  Родился и вырос Денис, или просто Mamont, в славном городе Герое Одессе 11 сентября 1988 года.
  Любовь к музыке проявилась у меня с самого раннего детства. Еще в коляске я зажигал под ритмы 80х. С 3х летнего возраста я уже умел пользоваться кассетным магнитофоном и бабаинным проигрывателем, наверное именно тогда в своем подсознании я хотел стать dj-еем.
  Позже я стал меломаном и прослушал множество различных стилей музыки в поисках своего любимого.Этим стилем стала электронная музыка. Среди множества разветвлений в Електронной музыке я выбрал для себя Minimal & Minimal Techno.
  Именно эта музыка открыла мне новые горизонты в музыкальном мире и новое мировозрение в музыке, которыми я хочу поделиться с людьми на танц-поле .
  После длительных самостоятельных учений, Весной 2007 года я решил закончить школу Dj-еев.

  На данный момент у нас много планов по поднятию рейтинга нашего проекта и по организации вечеринок с известными dj-ями.
Биография: Андрей Бордовский

Увлечен электронной музыкой с 1999 года.Серьезное стремление стать Dj появилось в 2002, правда осуществление этого произошло весной 2007-го,с помощью школы Dj-ев от проекта PPEOPLE.
За столь короткий срок успел отыграть во многих клубах ,на одной сцене с довольно популярными и значащими Dj-ями,что тоже сыграло немаловажную роль в качастве микширования и контроля танцпола,умения подобрать правильный материал и преподнести его в лучшем виде.Музыкальный вкус привел довольно большой круг людей.
Страница Релизов:

Первый Релиз:

Artists: The Spaceship 

Release Title: I Want To Believe 

Cat: SPLX011 

Release Date: December 22th 2008 

Format: DIGITAL 

Label: Simplex Records
Веб старницы:
http://www.simplexrecords.com/

http://www.myspace.com/simplexrecords  

Второй Релиз:

Artists: VVAA 

Release Title: 24 Hours, 24 Moments 

Cat: Suara 010 

Release Date: December 24th 2008 

Format: DIGITAL 

Label: Suara
Веб старницы:
http://www.myspace.com/suaramusic

Старница Достижений:

Отыграли практически вов сех клубах Одессы:

Одесса:Малибу, Цунами, Anime, Juice, Euro Party Club, S.B.C-Orfey, Орешек, Facktura и т.д
Ильичевск: S-28

Запорожье: Music Hall

Играл на одной сцене с такими с Dj-ями:
Европа:
Will Bailey (Великобритания), Luke Dzierzek aka DZI (Великобритания), Alex Kenji (Италия) и т.д.
Страны СНГ:

Dj Sender (Киев), Topspin (Киев), Goshva (Киев), Drive Dealers (Киев), Artem Yellow (Киев), Dj Boris Roodbwoy (Одесса), Dj Veila (Москва)
Старница Райдера:

1.Оплата:
 - The Spaceship в составе двух диджеев (Dj Mamont и Dj Bordovsky)  – 300$ – 500$. (в зависимости от дня недели)
 - Полная оплата производится по прибытию в клуб.
      (до начала выступления.)          

2.Технический райдер:
- CD-Проигрователи от PIONEER CDJ 100 до PIONEER CDJ-1000 MKIII.
- Микшерный пульт Pioneer DJM-500. (или тот который есть в наличии в клубе)
- Звуковой монитор (в исправном сосотоянии!).

3.Дорога:
 - Оплачивается приглашающей стороной. Билеты на двух диджеев туда и обратно.

 - Приглашающая сторона встречает Диджеев и проважает их в клуб.

4.Проживание: 
  - Номер в гостинице или квартира под ключ.

5.Питание:
  - Обговаривается С Dj Mamont (Денис).

Контактная информация:

моб.номер: 8-067-761-54-36 или 8-093-706-90-93 (Денис Момот)

em@il: space_ship@mail.ru
       dmamont@gmail.com
ICQ: 397-408-450
BIOGRAPHY Page:
Bio:The Spaceship

The Spaceship is a techno and minimal group from Odessa (Ukraine) and was created in 2008 by dj's Andrey Bordovsky and Denis Momot. In only one year they have achieved great results. They have played with many popular djs from Ukranie, Russia and rest of Europe like: Will Bailey (UK), Luke Dzierzek aka DZI (UK), Alex Kenji (Italy) etc.

And in December 2008 get their first release on Simplex Records. Now they have many plans to show and prove that Ukraine has many talented young artists.

Nowdays we are a members of two labels: Simplex Records (Spain), Suara Label (Spain).

Bio:Denis Mamont 
Was born on September, 11th, 1988. The love to music was showed at me since the earliest childhood. In a carriage I lit under 80th rhythms. From 3 years age I was already able to use a cassette tape recorder and player, probably then in the sub consciousness I wished to become a dj. 

Later I became the music fan and have heard to set of various styles of music in searches favorite. This style became electronic music. Among set of branching in Electronic music I have chosen for myself Minimal and Techno. This music has opened to me new horizons in music world. 

I have a big aspiration and desire to achieve recognition in this field of activity!!! My greater dream and an overall objective is to lift our city on one level above in development of club and dancing culture! 

Bio:Andrey Bordovsky 

Andrey born in 1991 in Ukraine. 

He got in touch with electronic music in 1999. 

He's career started in 2007 when he finished Dj school in his native town. 

For only one year Andrey has played in many clubs on one stage with many dj's from Ukraine,Russia and Europe:Will Bailey(UK), Luke Dzierzek(UK), Alex Kenji(Italy) etc...
Links:

http://www.myspace.com/spaceshipua
http://www.myspace.com/bordovsky 

http://www.myspace.com/mamontdj
http://bordovsky.promodj.ru/
http://mamont.promodj.ru/
RELEASE Page:
First Release:

Artists: The Spaceship 

Release Title: I Want To Believe 

Cat: SPLX011 

Release Date: December 22th 2008 

Format: DIGITAL 

Label: Simplex Records

From Odessa (Ukraine) we are pleased to present the first album by The Spaceship, a new emergent duo that brings us a sample of the sound from eastern Europe area where techno has always a special and easily identifiable

character by those direct percussion locked into a dark environment, almost oppressive, contrasting with melodic moments and sound shots from another planet. A pleasure for your neural receptors. 4x4 with schematics IDM details and dub patterns, really surprising coherence and harmony. I wan to believe too..

Links:

http://www.simplexrecords.com/
http://www.myspace.com/simplexrecords  

Second Release:

Artists: VVAA 

Release Title: 24 Hours, 24 Moments 

Cat: Suara 010 

Release Date: December 24th 2008 

Format: DIGITAL 

Label: Suara

Suara arrives to his 10th record with a very special release. “24 Hours, 24 Moments” try to describe all the moments that a clubber feels during a whole day. From a deep, melodic and tribal stuff for the pre-party or the after-hour in a warehouse to hard and dark sounds in the club. 24 tracks from 24 different artists of countrys like Italy, Spain, France, UK, Portugal, Germany or Ukraine for a very conceptual record. 

Include a mix with the 24 tracks of the compilation made by the label owner, Coyu, without any computer mixer program or/and auto-sync, just with Tractor Scratch Pro and two vinyl decks.

Links:

http://www.myspace.com/suaramusic

Destination Page:

Have played almost in all clubs in Odessa:

Odessa: Malibu, Tsunami, Anime, Juice, Euro Party Club, Summer Beach Club – Orfey, Oreshek, Facktura etc.

Also have been played in Ilichevsk:

Ilichevsk: S-28

This year we’ve been a guest in one of the best clubs in Zaporojie:

Zaporojie: Music Hall
Have played with many Djs from Ukraine, Russia and rest of Europe

Europe: WILL BAILEY (England), DZI aka LUKE DZIERZEK (England), ALEX KENJI (Italy)
Ukraine: Dj Sender (Kyiv), Topspin (Kiev), Goshva (Kyiv), Drive Dealers (Kyiv), Artem Yellow (Kyiv), Boris Roodbwoy (Odessa), Dj Veila (Moscow) etc.
RIDER Page:

1. Payment:
The Spaceship as a part of two DJs (Dj Mamont and Dj Bordovsky) – 300$ – 500$. 

(Depending on day of week)
2. Technical Rider: 

- CD-Proigrovateli from PIONEER CDJ 100 to PIONEER CDJ-1000 MKIII. 
- Mix Controller Pioneer DJM-500. (Or that which is available in club) 
- The sound monitor

3. The Trip: 

- It is paid by an inviting party.
- In more details discussing with Dj Mamont (Denis). 
- The Inviting party meets DJs and gueding them to the club.
4. Apartment: 

- Discussing with Dj Mamont (Denis).

5. A Food:

- Discussing with Dj Mamont (Denis).

The contact information:

mob.nomer:8-067-761-54-36 or 8-093-706-90-93 (Denis) 

em@il: space_ship@mail.ru  

       dmamont@gmail.com 
ICQ: 397-408-450
